
Протокол № 02-23/24 

засідання Вченої ради Черкаського державного бізнес-коледжу 

 

25.10.2023 р. м. Черкаси  

 

ПРИСУТНІ: 

Заступник голова Вченої ради: д-р екон. наук Азьмук Н.А. 

 

Члени Вченої ради: Богун М. М., Боровик Т.М., Бурмістров С.В., Гензерська О.О., 

Дернова І.А., Захарова М. В., Здір В.А., Касьян Т.К., Козенкова Л. О., Кузнецова Н. Б., 

Люта М.В., Музиченко В. М., Мустава О.О., Полях С.С., Фастовська О.Т., 

Фахрадова В.С., Ходаковська О.О., Хотунов В. І., Денисенко Ю.В., Вітряк В.О. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Звіт про відвідування студентами навчальних занять - Фастовська О.Т. 

2. Звіт про змістовне наповнення MOODLE (модульне об'єктноорієнтоване 

динамічне навчальне середовище) - завідувачі кафедр, голови ЦК. 

3. Інформація про стан підготовки до акредитації ОП "Облік і аудит", 

"Комп'ютерна інженерія" - Кузнецова Н.Б., Хотунов В.І. 

4. Розгляд та затвердження плану методичних видань на 2023-2024 н.р.- 

Боровик Т.М. 

5. Розгляд та затвердження Положення про науковий клуб "Відкритий простір" - 

Кузнецова Н.Б. 

6. Розгляд та затвердження Положення про студентський фаховий маркетинг-клуб 

- Піскова С.П. 

7. Розгляд та затвердження Положення про студентський фаховий бізнес-клуб 

-  Здір В.А. 

8.  Розгляд та затвердження Положення про студентський  науково-практичний 

клуб "ІТ-клуб" - Хотунов В.І. 

9. Розгляд та затвердження Положення про студентський  науково-творчий клуб 

"Візуальне мистецтво: традиції та сучасність" - Касьян Т.К. 

10. Різне 

 

1. Виступили: завідувач навчально-методичного кабінету Фастовська О.Т., 

яка доповіла про результати моніторингу відвідування студентами навчальних занять з 

11 по 20 жовтня 2023 р. В доповіді було акцентовано увагу на наступних аспектах: 1) 

найбільшу кількість навчальних занять пропускають здобувачі ОС «Бакалавр» та 

здобувачі ОПС «Фаховий молодший бакалавр» на ІІІ та IV курсах; 2) середній відсоток 

відвідування занять по коледжу складає 60,9%; 3) значна кількість здобувачів освіти 

пропускає заняття без поважних причин.  

Матеріали презентації з даного питання додаються до цього протоколу.  



Головуюча запропонувала посилити контроль за відвідуваністю занять 

здобувачами освіти.  

 

 Голосували:  

“за” - 21 особа 

 “проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

 Вирішили:  

1. Провести моніторинг відвідування занять здобувачами ОС «Бакалавр» та  ОПС 

«Фаховий молодший бакалавр» на ІІІ та IV курсах з 30 жовтня по 04 листопада 2023 р. 

2.  Створити робочу групу та розробити план заходів по підвищенню рівня 

відвідуваності занять здобувачами освіти. 

 

2. Виступили: завідувачі кафедр та голови циклових комісій, які повідомили 

про результати моніторингу змістового наповнення СДН Moodle педагогічними та 

науково-педагогічними працівниками кожного структурного підрозділу. Відповідно до 

наведеної інформації в повній мірі та без зауважень наповнений СДН Moodle 

викладачами ЦК природничо-математичних та гуманітарних дисциплін, ЦК суспільних 

дисциплін та фізичного виховання, а також викладачами кафедри комп’ютерної 

інженерії та інформаційних технологій.  Однак, станом на 24.10.23 р. окремі викладачі 

ЦК іноземних мов, кафедри дизайну та соціокультурних дисциплін та кафедри 

економіки, управління та адміністрування  не розмістили необхідні навчальні матеріали 

або не заповнили журнал оцінок.  

Матеріали презентації з даного питання додаються до цього протоколу.  

Заступник голови Вченої ради запропонувала визнати роботу по змістовному 

наповненню СДН Moodle викладачами структурних підрозділів задовільною. 

 

Голосували:  

“за” - 21 особа 

 “проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

 Вирішили:  

1. Визнати задовільною роботу по змістовному наповненню СДН Moodle 

викладачами структурних підрозділів.  

2. Усунути недоліки по змістовному наповненню СДН Moodle окремими 

викладачами ЦК іноземних мов, кафедри дизайну та соціокультурних дисциплін та 

кафедри економіки, управління та адміністрування до 4 листопада 2023. 



3. Завідувачам ЦК іноземних мов, кафедри дизайну та соціокультурних 

дисциплін, кафедри економіки, управління та адміністрування до 6 листопада 2023 р. 

провести повторну перевірку змістовного наповнення СДН Moodle тих викладачів, у 

яких попередньо були встановлені недоліки.  

 

3. Виступили: завідувач кафедри комп’ютерної інженерії та інформаційних 

технологій Хотунов В.І., який доповів про стан підготовки документації та навчальних 

матеріалів для проходження акредитації  ОП «Комп’ютерна інженерія» спеціальності 

123 «Комп’ютерна інженерія» за ОС Молодший бакалавр; завідувач кафедри економіки, 

управління та адміністрування Кузнецова Н.Б., яка проінформувала присутніх про стан 

підготовки документації та навчальних матеріалів для проходження акредитації ОП 

«Облік і аудит» спеціальності 071 «Облік і оподаткування» за ОС Молодший бакалавр. 

Головуюча запропонувала визнати роботу по підготовці до акредитацій ОП  "Облік 

і аудит", "Комп'ютерна інженерія" задовільною. 

 

Голосували:  

“за” - 21 особа 

 “проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

Вирішили: заслухати на наступному засідання Вченої ради звіт про підготовку до 

акредитації ОП "Облік і аудит" та ОП "Комп'ютерна інженерія" гарантів цих освітніх 

програм: Криворучко М.Ю. та Захарової М.В.  

 

4. Виступили: методист Боровик Т.М., яка ознайомила присутніх з планом 

методичних видань на 2023-2024 н.р. 

Проект плану додається до цього протоколу.  

Головуюча запропонувала затвердити план методичних видань на 2023-2024 н.р. 

 

Голосували:  

“за” - 21 особа 

“проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

Вирішили: затвердити план методичних видань на 2023-2024 н.р. 

 

5. Виступили: завідувач кафедри економіки, управління та адміністрування 

Кузнецова Н.Б., яка проінформувала присутніх, що у зв’язку з ліквідацією кафедри 

економіки, підприємництва та маркетингу, кафедри обліку та фінансів та створенням 

нової кафедри економіки, управління та адміністрування виникла необхідність у 



створенні студентського наукового клубу "Відкритий простір". З цією метою було 

розроблено Положення про науковий клуб "Відкритий простір". Також Кузнецова Н.Б. 

ознайомила присутніх з основними пунктами цього положення. 

Головуюча запропонувала затвердити Положення про науковий клуб "Відкритий 

простір". 

 

Голосували:  

“за” - 21 особа 

“проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

Вирішили: затвердити Положення про науковий клуб "Відкритий простір" та 

розмістити його на офіційних ресурсах коледжу. 

 

6. Виступили: завідувач відділення підприємництва та маркетингу Піскова 

С.П., яка повідомила про напрями діяльності студентського фахового маркетинг-клубу 

та ознайомила присутніх з Положенням про студентський фаховий маркетинг-клуб. 

Головуюча запропонувала затвердити Положення про студентський фаховий 

маркетинг-клуб. 

 

Голосували:  

“за” - 21 особа 

“проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

Вирішили: затвердити Положення про студентський фаховий маркетинг-клуб та 

розмістити його на офіційних ресурсах коледжу. 

 

7. Виступили: завідувач відділення економіки та фінансів Здір В.А., який 

проінформував про напрями діяльності студентського фахового бізнес-клубу та 

ознайомив  присутніх з Положенням про студентський фаховий бізнес-клуб. 

Головуюча запропонувала затвердити Положення про студентський фаховий 

бізнес-клуб. 

 

Голосували:  

“за” - 21 особа 

“проти” - 0 осіб  

“утримались” - 0 осіб  

Вирішили: затвердити Положення про студентський фаховий бізнес-клуб та 

розмістити його на офіційних ресурсах коледжу. 



8. Виступили: завідувач кафедри комп’ютерної інженерії та інформаційних 
технологій Хотунов В.І., який проінформував про напрями діяльності 
студентського науково-практичного клубу "ІТ-клуб" та ознайомив присутніх з 
Положенням про студентський науково-практичний клуб "ІТ-клуб".

Головуюча запропонувала затвердити Положення про студентський науково- 
практичний клуб "ІТ-клуб".

Голосували:
“за” - 21 особа 
“проти” - 0 осіб 
“утримались” - 0 осіб
Вирішили: затвердити Положення про студентський науково-практичний клуб 

"ІТ-клуб" та розмістити його на офіційних ресурсах коледжу.

9. Виступили: завідувач кафедри дизайну та соціокультурних дисциплін 
Касьян Т.К., яка повідомила про напрями діяльності студентського науково-творчого 
клубу "Візуальне мистецтво: традиції та сучасність" та ознайомила присутніх з 
Положенням про студентський науково-творчий клуб "Візуальне мистецтво: традиції та 
сучасність".

Головуюча запропонувала затвердити Положення про студентський науково- 
творчий клуб "Візуальне мистецтво: традиції та сучасність".

Голосували:
“за” - 21 особа 
“проти” - 0 осіб 
“утримались” - 0 осіб
Вирішили: затвердити Положення про студентський науково-творчий клуб 

"Візуальне мистецтво: традиції та сучасність" та розмістити його на офіційних ресурсах 
коледжу.

Заступник голови Вченої ради, 
д-р екон. наук

Секретар Вченої ради Ірина ДЕРНОВА


